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KOMISJA OCHRONY ZDROWIA I OPIEKI SPOŁECZNEJ 

RADY POWIATU ZGIERSKIEGO 
 

w kadencji 2010-2014 

 

Protokół nr 3/11 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się 24 stycznia 2011r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu. 

 

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Lista obecności członków Komisji oraz gości stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Iwona Dąbek. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Przyjecie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Informacja o warunkach zawartego kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia przez 

Powiatowy Zespół Opieki Zdrowotnej w Zgierzu na 2011 r. 

4. Zaopiniowanie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata              

2011 – 2014. 

5. Zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2011. 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu Zgierskiego zgłoszonych na IV sesję. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie posiedzenia 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca  otworzyła  3 posiedzenie Komisji i przedstawiła zaproponowany porządek 

posiedzenia.  
 

Komisja jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek posiedzenia. 
 

Ad. 2 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokoły: 

a) Nr 1 z posiedzenia Komisji, które odbyło się 28 grudnia 2010 r., 

b) Nr 2 z posiedzenia Komisji, które odbyło się 29 grudnia 2010 r. 

 

Ad. 3 

Informacja o warunkach zawartego kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia przez 

Powiatowy Zespół Opieki Zdrowotnej w Zgierzu na 2011 r. stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

Dyrektor PZOZ w Zgierzu Zbigniew Jarosik przedstawił w/w informację. Poinformował, że 

wartość zawartych kontraktów w bieżącym roku wynosić będzie ok. 5.381.000 zł. W roku 

ubiegłym była to kwota 5.326.000 zł. Obecnie otrzymaliśmy ok. 5.200 zł. więcej na 

specjalistkę i ok. 43.350 zł. na oddziały szpitalne, głównie na oddział geriatrii. Stracimy zaś 

nocną pomoc świąteczną i z tego tytułu ok. 30.000 zł. Jest to wynikiem ogłoszenia przez NFZ 

przetargu te usługi.  

 

Radny Adam Bączyk zapytał, na jaką specjalistkę PZOZ w Zgierzu otrzymał kontrakt, a jakie 

poradnie utrzymywane są z własnych środków. 

 



 2 

Dyrektor PZOZ w Zgierzu poinformował, że w poprzednich latach były 2 poradnie, które 

utrzymywane były z własnych środków. Obecnie takiej sytuacji nie ma. 

 

Przewodnicząca Komisji zapytała, czy zdarzały się takie sytuacje, że umowy z NFZ są 

aneksowane ze względu na zwiększenie środków. 

 

Dyrektor PZOZ w Zgierzu poinformował, że: w połowie w 2009 r. była aneksowana umowa,  

w połowie 2010 r. również otrzymali więcej środków na specjalistkę - wynikało to z nad 

wykonań. Dodał, że w tym roku także  liczy na dodatkowe środki.  

 

Radny Adam Bączyk zapytał, jak w ocenie dyrektora wygląda sytuacja ekonomiczna szpitala.  

 

Dyrektor PZOZ w Zgierzu poinformował, że 2011 r. będzie bardzo ciężkim rokiem. Jednak 

nadwyżki finansowe z poprzednich lat pozwolą w miarę przebrnąć ten rok.  

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2011-2014. 

Skarbnik Powiatu Jarosław Sosnowski przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego  na rok 2011. 

Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja przy 4 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

Ad. 6 

1) Projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Powiatowego Zespołu 

Opieki Zdrowotnej w Zgierzu. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LI/461/10 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia  29 października 2010 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Zgierskiego na rok 2011. 

Członek Zarządu Wojciech Budziarski przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 7 

Komisja omówiła sprawy związane z utrzymaniem pensjonariuszy w domach pomocy 

społecznej z terenu Powiatu zgierskiego.  
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Ad. 8 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji dokonała 

zamknięcia 3-go posiedzenia Komisji. 

 

 

Na tym protokół zakończono.     

Protokołowała           

   

         


